
Rogaland Travforbund 

 

Referat styremøte 5 -2010 

Dato: Mandag 21.juni kl. 19.00 

Til stede: Geir Stangeland, Magne Mæland, Elin Lode, Ida Beate Vikse, Knut Oftedal, Kjell Øystein 

Håkonsen og Lisa K. Johannessen (forbundsek) 

1. Geir Stangeland trakk seg formelt ut av styret i RTF. Kjell Øystein Håkonsen overtar som 

leder. Knut Oftedal går dermed inn i styret som styremedlem fra 1.vara. 

2. Referatet fra forrige møte ble godkjent. 

3. Knut Oftedal ble valgt som nestleder. 

4. Prioritere oppgaver til høsten. Tema til høstkonferansen – Trav 2015, Rekruttering av hester, 

hesteeiere og spillere +  div. samt Unghestvisningen. Kjell Øystein Håkonsen spør Merete 

Johansen om hun kan stille fra DNT på høstkonferansen i Rogaland. 

Kan Rogaland Travforbund eller noen av klubbene arrangere motivasjonskurs? Ida Beate 

Vikse har sagt seg villig til å innlede Høstkonferansen med et lite ”motivasjonskurs”. 

5. Fordelingen av arbeidsoppgaver rundt Unghesttreningen til høsten er utsatt. 

 

Referat ledermøte  

Dato: Mandag 21.juni kl. 19.30 

Til stede: Jone Svendsen, Tom Arild Lekvam, Anne Berit Vikse, Kari Blom, André Brufladt, Geir 

Stangeland, Magne Mæland, Elin Lode, Ida Beate Vikse, Knut Oftedal, Kjell Øystein Håkonsen og Lisa 

K. Johannessen (forbundsek) 

1. Håkonsen hadde en orientering om Unghestvisningen 4.juli. 

2. Håkonsen orienterte om saken rundt Stangeland som har trukket seg fra styret grunnet for 

mange styreverv. Nestleder Kjell Øystein Håkonsen trer inn som leder. 

3. Unghestreningen til høsten. Første møte vil være uten hest, så kan deltagerne få være med å 

bestemme hva de selv ønsker. DNT arbeider med en plan over unghesttreing. Forhåpentligvis 

er den klar til høsten. ”Kom til start”.  

Det bør legges ned tid på treningsplanlegging, trening, tannstell og sikker innkjøring. 8-9 

samlinger. Samlingen bør avholdes på lørdager fra kl. 09.00 – 10.00. Travklubbene må dele 

på ansvaret og tar noen dager hver. 

På våren bør det settes opp rutineløp for unghestene med faste oppsatt tider som det 

meldes til. Det må også sendes ut brev til alle som har unghest i Rogaland med informasjon 

og invitasjon til første samling. 

4. Nytt fra klubbene. 

Haugaland – Hadde lokalkjøring med 30 hester og galoppløp. Vanskelig å gjennomføre da alle 

har egen starthest. 



Utvalgene som Knut Olav Dahl har vert med og opprettet fungerer dårlig. Styret må nok 

presse mer på for å få utvalgene til å arbeide mer. Det gir ekstra mye jobb for styret som har 

mye jobb i utgangspunktet.  

Positivt er at økonomien er mye bedre, alle er venner i klubben og det er god stemning 

mellom medlemmene. 

Strand – Lite engasjement i medlemsmassen. Noen nye medlemmer. Har hatt dugnad på 

anlegget. 4 bokser (av 14) er i bruk på anlegget. 

Jæren – Arrangerte vellykket familiedag hos Stall Skadberg. Det var veldig bra oppmøte. 

Jærdagen var også vellykket gjennomført og på FO planlegger Jæren et loddsalg. 

Stavanger – Har hatt dugnad på Krossbergbanen, fått mye ny grus, saget ned trær og laget 

rive og slått til banen. Vil gjerne utvide banen, men må søke kommunen. Det er også ønskelig 

å lage større parkeringsplass, da mange som trener hestene her kjører med henger og 

trenger å parkere. Mange syklister bruker løypen. Eller er Månedens hest er arbeid som 

Stavanger har hele året. De har også planlagt noen temakvelder. 

Klepp – har planlagt tur og Damenes dag i september. Klepp er også klubben som har best 

oppmøte på dugnad!  

Sandnes – Hadde ponnidag, med galoppløp. Et vellykket prøveprosjekt. Litt lite funksjonærer 

med ungene var veldig fornøyde! Stallene på Killingland er stort sett fylt opp hele året. Sot 

har kontrakt på 10-11 år til med grunneier. Det har vært litt uenigheter med grunneier og 

styret. Dugnader arrangeres på Killingland og Sot har også sponset Rekruttløp. SOT må finne 

ny regnskapsfører som er vanskelig. 

Rogaland Travselskap – Sponser Gaute Gudmestads Æresløp, sponset ponnidagen til SOT, har 

vært med på Unghesttreningen og dugnad på banen. God økonomi. 

 

Kjell Øystein Håkonsen foreslår at siden det er vanskelig å få folk i styreverv, og der er så mye 

arbeid for styrene, så kan noen av klubbene slå seg sammen. 

 

5. Hestens dag eller lokalkjøring.  

Lisa sjekker lover og regler ang. ponnier og galoppløp. 

Strand vil gjerne være med på lokalkjøringen. 

 

6. Høstkonferansen. Tema – Rekruttering av; Ungdom, Hester, Spillere – 

Unghesttrening/Unghestskole. 

Ønsker å ha Merete Johansen fra DNT med på Rogaland Travforbunds høstkonferanse. 

 

7. Pressemelding fra styret i Forus Trav. Styret og John Harald Kåsen er nå blitt enige, og hans 

arbeidsforhold er avsluttet. 

 

 


